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10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 6.11.2017  
 
 
Tomko: 
Otázka je na Základnú školu M. R. Štefánika a areál plážového volejbalového ihriska. Chcem 
sa spýtať komu patrí, kto je tam správca, vyberajú sa tam poplatky a kde tie poplatky idú. 
Dávajú sa samozrejme poplatky bez príjmového dokladu, vyberá sa tam 1 € od každého, kto 
tam príde. Kde tie poplatky idú, do akej kasy, kto ich berie, kto je tam správca, jak je to 
vysporiadané?  
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade na plážový volejbal v areáli Základnej školy na Ulici  M. R. Štefánika, toto ihrisko 
je v majetku školy, škola ním disponuje, akým spôsobom prebieha prenájom, to je skôr otázka 
na vedenie tejto školy. Pokiaľ viem, tak to ihrisko bolo postavené aj svojpomocne.  
 
Mgr. Mokáňová: 
Ja len na doplnenie toho, čo povedal pán primátor. Ihrisko  sa neprenajíma, nemáme ho 
zaradené ani v cenníku, lebo všetky ostatné priestory v meste sa prenajímajú za ceny, ktoré sú 
schválené v našom cenníku na prenájom a poskytovanie služieb. Ihrisko patrí základnej škole, 
neviem o tom, aby sa tam vyberali nejaké poplatky. Dobre, možno máš takú informáciu, ale 
tak, ako povedal pán primátor preverí sa to. A naozaj, ja aj z tohto miesta sa chcem 
poďakovať všetkým, ktorí na úkor svojho voľného času, častokrát svojich vlastných financií 
boli ochotní dať ho do takého stavu v akom je. Stálo ich to naozaj tých ľudí nemálo úsilia, 
hľadali sponzorov, hľadali možnosti financovania aj na Mestskom úrade v Trebišove. Myslím 
si, že dobre hovorím, že v minulosti aj mesto prispelo nejakou čiastkou, Košický 
samosprávny kraj, ale vďaka tým ľuďom, ktorí okolo toho robili. Momentálne, aby to ihrisko 
vyzeralo tak, ako vyzerá, lebo spomínalo sa tu dnes lístie, ono padá okrem iného aj na to 
ihrisko. Ak by tam nechodil pán Nemeth, tak by z toho bolo možno nejaké kompostovisko 
a nie ihrisko na plážový volejbal. Neraz sa tam objavia nejaké kamene, nejaký iný odpad 
nahádzaný, takže klobúk dolu pred nim, že sa takto o to stará a myslím si, že škola by mala 
problém zabezpečiť človeka, ktorý by takto bez nároku na mzdu sa venoval tomu ihrisku 
a oprávam drobným, ktoré je tam potrebné vykonať. Ja za seba hovorím, lebo to ihrisko je 
tam už niekoľko rokov a v čase, keď som bola riaditeľka, chodili tam na ihrisko aj žiaci napr. 
zo Základnej školy Pribinova, hlavne dievčatá, ktoré tam hrávajú volejbal a ja som od nich 
žiadne poplatky nevyberala. Takže, čo sa týka poplatkov, preveríme ako to je.  
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